

PAOC Ka Chi Secondary School
加拿大神召會嘉智中學
School Circular No. 42 (2021-2022)
家長通告第四十二號 (2021 至 2022 年度)
【Arrangement of Special Vacation in 2021/22 School Year】
【2021/22 學年特別假期的安排】

2 March 2022

Dear Parents,

The Government has announced that the summer holidays will be adjusted of all schools in the current school year by bringing forward the holidays from July / August to March / April so that resources from all sectors can be concentrated to achieve the target of dynamic zero infection. After the epidemic has subsided, students can return to a healthy campus with peace of mind and resume face-to-face classes. The school arrangements are as follows:

1. Regular activities and meeting arrangements in March and April

- (a) The Library Assembly on 8 March 2022 will be held as scheduled, but the Chinese Language Assembly on 12 April 2022 will be postponed.
- (b) On 15 March 2022, the Humanities Assembly will be live-streamed at 12:30 pm. The theme is "Cantonese Opera Theatre". The speaker is Mr. Wong Chun, a researcher of the Society of Hong Kong History. Students are invited to enter with the following ZOOM ID and password.

Webinar ID: 972-5155-0064

Password: 2441

At the end of the assembly, the school will invite students to fill out a Google form for attendance records. Parents please remind students that they must fill in the form before leaving ZOOM.

- (c) The MI classes on 4 March 2022 and 11 March 2022 are postponed, and the school end time for these two days is 12:00 p.m. If students have received MI course materials by post, please keep them well for use after classes resume.


2. Arrangements during special holidays and Easter holidays

- (a) Date: 17 March 2022 – 24 April 2022
- (b) During special holidays, the school opening hours on Monday to Friday will be 09:00 to 15:00; Saturday will be 09:00 to 12:00; Office hours will be 09:00 to 12:30 for the school office.

3. Arrangements after special holidays and Easter holidays

- (a) The ZOOM lessons arrangement after the holiday will be announced later (subject to EDB's announcement in the future).
- (b) The Graduation Ceremony will be postponed to 23 July 2022.
- (c) The assessment weeks will be held on 2 May 2022 to 13 May 2022. The assessment of each subject will be scheduled during lesson time.

Yours faithfully,



Principal Wong Wai Keung

PAOC Ka Chi Secondary School
加拿大神召會嘉智中學
School Circular No. 42 (2021-2022)
家長通告第四十二號 (2021 至 2022 年度)
【Arrangement of Special Vacation in 2021/22 School Year】
【2021/22 學年特別假期的安排】

敬啟者：

政府已宣布會調整學校本學年的暑假安排，將原本在 7、8 月的假期提前至 3、4 月，希望讓各界集中精力及資源達至動態清零。在疫情緩和後，同學們可安心回到健康的校園，繼續面授上課。學校安排如下：

1. 3 月及 4 月的常規活動及會議安排

- (a) 3 月 8 日圖書館周會將如常舉行，4 月 12 日中文領域周會則會延期。
- (b) 3 月 15 日人文領域周會將以直播形式於下午 12:30 進行，主題為「粵劇大戲棚」，講者是香港史學會研究員黃駿先生，請同學以以下 ZOOM ID 及密碼進入。
Webinar ID: 972-5155-0064 密碼：2441
周會完結時，學校將邀請學生填寫 Google form 以作出席記錄，請家長提醒學生必須填寫，完成後方可離開 ZOOM。
- (c) 3 月 4 日及 3 月 11 日 MI 課程延期，此兩日放學時間為下午 12 點。如同學已收到郵遞寄來的 MI 課程物資，請好好保存，以便復課後使用。

2. 特別假期及復活節假期期間安排

- (a) 日期：3 月 17 日至 4 月 24 日
- (b) 學校於特別假期期間，星期一至五開放時間為 09:00-15:00；星期六 09:00-12:00；校務處辦公時間 09:00-12:30。

3. 特別假期及復活節假期後安排

- (a) 假期後的網課安排容後公佈（以 EDB 日後的公布為準）。
- (b) 畢業禮將延期至 7 月 23 日舉行。
- (c) 5 月 2 日-5 月 13 日為評估雙週，各科目將安排於上課時間進行評估。

此致
貴家長

校長



謹啟

二零二二年三月二日

【Reply Slip 回條】

Dear Principal,

I have read and understand the details of School Circular No. 42 regarding 【Arrangement of Special Vacation in 2021/22 School Year】.

敬覆者：

頃接家長通告第四十二號，藉悉 貴校有關【2021/22 學年特別假期的安排】事宜。

此覆

加拿大神召會嘉智中學校長

Name of Student	學生姓名:	_____
Class	班 別:	_____
Class Number	學 號:	_____
Name of Parent	家長姓名:	_____
Signature of Parent	家長簽名:	_____
Date	日 期:	_____